
Rapport till DM 22/4 för verksamhetsåret 2022-2023 

Som 2VDG var det mycket att lära för mig, många nya människor, funktioner och 
personligheter att lära känna. Jag har haft stor hjälp av 1VDG Anki Rooslien och 
vi har haft kontinuerlig kontakt. 

Jag försöker att läsa in mig på Lions handlingsplaner och lagverk. Det blev lite 
omtumlande när DG Christer Wallin hoppar av under sin mandatperiod. Det 
uppstod många frågor och merarbete angående det. Men jag lärde mig en del 
också under den processen. 

Jag har deltagit och varit protokollförare på DR möten även varit ordförande på 
hybridmötet i Avesta. Deltagit på DM 1/10 i Gävle. 

Jag har besökt två klubbar i distrikten angående GAT-turnén. Jag har deltagit i 
två 70års-jubileum, LC Avesta och LC Kristinehamn.  

Jag har jobbat en del med GMA. Jag har medverkat i en funktionärsutbildning 
med 40 deltagare i Tällberg. Jag höll i GMA under kursen och SWOT-analys på 
DR 2. Det är av yttersta vikt att inte bara analysera svårigheter i klubbarna utan 
också ge verktyg för att kunna vända trender, så vi kan fortsätta vårt arbete för 
ekologisk, social och ekonomisk hållbarhet  

Jag har deltagit i RLLI i Södertälje under våren. 

Deltagit i NV-möten ledd av Eva Persson. 

Jag är BQtL-ombud för 101m och har förmedlat från den gruppen, det ligger på 
en särskild rapport på webben. Gjort en quiz i ämnet som är sänt till GST.  

Jag ingår i kommittén inför RM-mötet i Karlstad 11-14 maj 2023. Vi har haft 
många möten, både digitala och fysiska för att rodda det iland. 

 

Anna-Lena Bohlin 2VDG 

 

 

 


